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Första halvan av året har gått på förhandlingar med NTM-centralen, Sibbo kommun samt
utredningar angående fiber projektet.

Förhandlingarna med NTM har visat att det finns mycket små chanser att få stöd av staten för
vatten- och avloppsprojektet. Detsamma gäller för Sibbo kommun. Däremot borde det finnas
reella möjligheter att få stöd för utbyggnaden av fibernätet.

På uppmaning av Sibbo kommun, har styrelsen anhållit om fastställande av ett sådant officiellt
verksamhetsområde som beskrivs i lagen om vattenförsörjning. Även om kommunen godkänner
saken måste den ännu underkastas ett NTM-beslut. Ett officiellt verksamhetsområde borde föra
med sig att Andelslaget får mera medlemmar. Om saken besluts utan besvär kan den bli klar under
detta verksamhetsår. Om det blir besvär, kan det dra ut på tiden.

Styrelsen undersöker nu möjligheterna att påbörja byggandet av vatten- och avloppsnätet för de
nuvarande medlemmarna år 2013. Den viktigaste frågan är hur man finansierar projektet utan
statligt eller kommunalt stöd. Preliminära beräkningar visar att det är möjligt, men styrelsen vill
ännu gå djupare in i problemen före man hämtar ett konkret förslag till en andelsstämma.

Styrelsen kommer att beställa en konkret byggnadsplan för vatten- och avloppsnätet under detta
år från en känd konsultfirma. En del av planeringen består i att skapa dokument för konkurens-
utsättning av entreprenadfirmor.

Styrelsens arbetsdryga uppgift är också att göra anslutningskontrakt med all medlemmar.

Målsättningen är i alla fall att ha rörnätet utbyggt på hela området före slutet av år 2015.

Angående fiberprojektet för man förhandlingar med LPOnet från Lovisa och Sibbo kommun.
Målsättningen är att ha en plan för fiberprojektet klar under år 2012. Det är möjligt att man blir
tvungen att bilda ett nytt andelslag för fibern. En sådan sak hämtas naturligtvis för beslut till en
andelsstämma.


